
V Borotíně dne 21. října 2021 

  

Z á p i s 

 

z 20. zasedání Zastupitelstva městyse Borotín konaného dne 21. října 2021 od 19,00 

hodin v zasedací místnosti na radnici v Borotíně 

 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu, program zasedání 

 

1.1 Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Zasedání zahájila a řídila paní Mgr. Lenka Pípalová. Zasedání je schopno se usnášet. 

Je přítomno 8 zastupitelů (53 % zvolených) a 3 hosté. 

Zapisovatelem byl jmenován Ing. Antonín Brož a paní Petra Tejnorová, ověřovateli 

zápisu byli jmenováni paní Jitka Tejnorová a pan Němeček. 

 

1.2 Program zasedání 

Předsedající navrhla program 20. zasedání zastupitelstva. Vyzvala členy 

zastupitelstva, aby se vyjádřili, zda souhlasí s navrhovaným programem, nebo zda 

navrhují předložený program doplnit či změnit. Bylo přistoupeno k hlasování 

o programu. 

Předsedající navrhla změnit pořadí projednávaných bodů – Odpadové hospodářství a  

Strategický rozvojový plán obce zařadit na konec jednání za Připomínky, diskuse, 

různé. Dále navrhla doplnit jednání o bod Rezignace člena zastupitelstva, složení 

kontrolního výboru. 

 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu, program zasedání 

2. Zápis z minulého zasedání zastupitelstva 

3. Rezignace člena zastupitelstva 

4. Postup prací na obecních stavbách, projednání smluv 

5. Informace o provozu příspěvkových organizací 

6. Příprava obecního plesu 

7. Připomínky, diskuse, různé 

8. Volba člena a předsedy kontrolního výboru 

9. Odpadové hospodářství obce  

10. Strategický rozvojový plán obce 

11. Závěr 

 

Návrh na usnesení č. 300: Zastupitelstvo schvaluje program 20. zasedání 

zastupitelstva dle návrhu předneseného předsedající. 

Výsledek hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 300 bylo schváleno. 

 

 2. Zápis z minulého zasedání 



Předsedající vyzvala zastupitele, aby se vyjádřili, zda mají k zápisu z minulého 

zasedání nějaké připomínky či jej chtějí doplnit. Nikdo ze zastupitelů žádné 

připomínky neměl.  

 

3. Rezignace člena zastupitelstva 

Zastupitelé vzali na vědomí rezignaci pana Tomáše Pazourka na člena zastupitelstva 

městyse Borotín z důvodu změny trvalého bydliště. Vzhledem k tomu, že na 

kandidátní listině rezignujícího zastupitele nebyli žádní náhradníci, zůstává 

zastupitelstvo čtrnáctičlenné. 

 

K jednání se připojil Mgr. Ondřej Pacovský. Počet zastupitelů je 9, zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. 

 

4. Postup prací na obecních stavbách, projednání smluv 

 

4.1 Oprava místní komunikace Libenice – Předbojov  

Byla dokončena oprava komunikace z Libenic do Předbojova. Část komunikace je 

vedena po pozemcích v soukromém vlastnictví. Po jednání s vlastníky pozemku 

parc. č. 645 v k.ú. Libenice u Tábora je možné tento pozemek koupit. 

Návrh na usnesení č. 301: Zastupitelstvo schvaluje koupi pozemku parc. č. 645 

v k.ú. Libenice u Tábora. 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 301 bylo schváleno. 

 

4.2 Oprava místních komunikací Borotín  

Byla provedena oprava MK Na Křížovci z rozpočtu obce a lokální opravy na území 

obce. Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

 

Dále zastupitelé projednali opakované podání projektové žádosti do dotačního 

programu MMR ČR – PORV – Podpora obnovy místních komunikací. Dotace až 80 

% uznatelných nákladů. Aktualizaci projektové dokumentace, vytipování vhodných 

míst, aktualizaci rozpočtu provede Ing. Marta Valentová. Zpracováním projektové 

žádosti bude pověřena Ing. Příbramská. 

Návrh na usnesení č. 302: Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o dotaci do 

programu 117D8210 – Podpora obnovy a rozvoje venkova, dotační titul DT 11D 

8210A – Podpora obnovy místních komunikací na akci: Oprava místních komunikací 

Borotín. 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 302 bylo schváleno. 

 

Návrh na usnesení č. 303: Zastupitelstvo jako zpracovatele projektové žádosti Ing. 

Příbramskou a znění příkazní smlouvy.  

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 303 bylo schváleno. 

 



Zastupitelé projednali seznam firem k oslovení pro VŘ. VŘ bude administrovat 

firma TAREKA s. r. o., osloveny budou: Vialit s. r. o., Strabag a. s., Colas CZ, a. s., 

Swietelski stavební s. r. o., PORR a. s. 

Návrh na usnesení č. 304: Zastupitelstvo schvaluje administraci VŘ firmou Tareka 

s. r. o. a seznam firem k účasti ve VŘ. 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 304 bylo schváleno. 

 

4.3 Výstavba MK na sídlišti U Buzína 

Probíhají jednání na Stavebním úřadě v Táboře a další přípravné práce. Zastupitelé 

vzali informaci na vědomí. 

 

 

4.4 Včelí naučná stezka Sv. Ambrože 

Proběhlo první setkání starostů a zástupců včelařských spolků z Borotínska 

a Langschlagu. Další setkání bylo naplánováno na červen 2022 – slavnostní otevření 

včelí stezky. Zastupitelé vzali informace na vědomí. 

 

K jednání se připojil Ing. Vavřík – počet zastupitelů je 10, zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. 

 

4.5 Vytápění obecních budov 

Zastupitelé vzali na vědomí informace ohledně probíhajících akcí a jednání. 

Instalace elektrokotlů v č. p. 88 byla provedena. Probíhají jednání s EC ČB – hledají 

se řešení pro vytápění čp. 153 a 78. Předpokládaná realizace jaro 2022. 

 

4.6 Informace o obnově a údržbě bytového fondu 

Na základě pověření zastupitelstva schválila rada městyse pronájem č.p. 260 paní 

Petře Kamenské. Bude provedena rekonstrukce podlah a vytápění v bytě č. 13 v čp. 

263. Je zvažován převod elektřiny ve společných prostorách čp. 261 – 263 na obec. 

Zastupitelé vzali informace na vědomí. 

 

5. Informace o provozu příspěvkových organizací obce 

 

5.1 ZŠ a MŠ Borotín 

Ředitelka ZŠ a MŠ informovala zastupitele o provozu školy a školky. V ZŠ je 

aktuálně 193 žáků, v MŠ 47 dětí. V současné době je nařízena karanténa v VII. A, II. 

A a MŠ. Byla přijata organizační opatření, která zabezpečují dodržování 

hygienických a protiepidemických opatření. 

Na základě doporučení hejtmana Jihočeského kraje a KHS ČB bylo na 25. a 26. 10. 

2021vyhlášeno ředitelské volno v ZŠ, školní jídelna, družina a školka budou 

v provozu. Zastupitelé vzali informace o provozu ZŠ a MŠ Borotín na vědomí. 

 



Dále zastupitelé projednali seznam investičních priorit ZŠ a MŠ pro Strategický 

rámec MAP 2021 – 2027, který je v příloze zápisu. 

 

Návrh na usnesení č. 305: Zastupitelstvo schvaluje seznam investičních priorit 

Strategického rámce MAP 2021 – 2027 pro ZŠ a MŠ Borotín dle přiložené tabulky.  

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 305 bylo schváleno. 

 

5.2 Sociální služby městyse Borotín 

Ředitel sociální služby referoval o finanční situaci organizace a počtu klientů 

i zaměstnanců. Zastupitelé vzali informace na vědomí. 

 

 

 

6. Příprava obecního plesu 

Zastupitelé projednali organizaci a zajištění obecního plesu 19. 11. 2021. 

Návrh na usnesení č. 306: Zastupitelstvo schvaluje organizaci obecního plesu, jeho 

případné dofinancování a pověřuje RNDr. Markétu Čapkovou koordinací akce. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 306 bylo schváleno. 

 

  

7. Připomínky, diskuse, různé 

 

7.1 Oznámení o provedených kontrolách 

Zastupitelé byli informováni o provedených kontrolách: 

- veřejnoprávní kontrola z Ministerstva pro místní rozvoj akce „Modernizace 

tělocvičny ZŠ Borotín 

- daňová kontrola Finančního úřadu  

- kontrola z Úřadu práce ČR na hospodaření s veřejnými prostředky 

Na základě provedených kontrol nebyly zjištěny žádné závady. 

Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

 

7.2 Výměna klíčů na urnových místech v kolumbáriu 

Nové klíče je možné vyzvednout na radnici v úředních hodinách. Zastupitelé vzali 

informaci na vědomí. 

 

7.3 Rozpočtové opatření 

Zastupitelé vzali na vědomí RO č. 7 a 8, které schválila rada městyse, a projednali 

rozpočtové opatření č. 9. 

Návrh na usnesení č. 307: Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 9, které je 

přílohou zápisu. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 307 bylo schváleno. 

 

8. Volba člena a předsedy kontrolního výboru: 



Pan Tomáš Pazourek, který rezignoval na člena zastupitelstva městyse Borotín 

z důvodu změny trvalého bydliště, zároveň vykonával funkci předsedy kontrolního 

výboru. Jeho funkce končí s jeho rezignací na člena zastupitelstva dnem 21.10.2021.  

Zastupitelé projednali způsob volby člena a předsedy kontrolního výboru. Volba byla 

veřejná. 

Na člena kontrolního výboru byl navržen pan Miloš Němeček, který kandidaturu 

přijal. 

Návrh na usnesení č. 308: Zastupitelstvo schvaluje pana Miloše Němečka jako člena 

kontrolního výboru. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 308 bylo schváleno. 

Dále zastupitelé volili předsedu kontrolního výboru. Byl navržen Ing. Jan Vavřík, 

který kandidaturu přijal. 

Návrh na usnesení č. 309: Zastupitelstvo schvaluje Ing. Jana Vavříka jako předsedu 

kontrolního výboru od 22.10.2021 s měsíční odměnou 1.100,- Kč. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 309 bylo schváleno. 

 

 

9. Odpadové hospodářství obce 

 

9.1 Systém nakládání s odpady v obci 

Dle nové právní úpravy mohou obce od 1.ledna 2022 vybírat úhradu za komunální 

odpad pouze prostřednictvím jednoho ze dvou místních poplatků za komunální 

odpad. Zastupitelé projednali jednotlivé možnosti  

Návrh na usnesení č. 310: Zastupitelstvo schvaluje vydání Obecně závazné vyhlášky 

městyse č. 1/2021 o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 310 bylo schváleno. 

 

Novou odpadovou legislativou byla dotčena i právní úprava systému nakládání 

s komunálním odpadem v obci (obecní systém odpadového hospodářství). Z tohoto 

důvodu by měla obec zhodnotit, zda její stávající systém odpovídá nové právní 

úpravě. 

Návrh na usnesení č. 311: Zastupitelstvo schvaluje vydání Obecně závazné vyhlášky 

městyse č. 2/2021 o stanovení obecního systému odpadového hospodářství.  

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 311 bylo schváleno. 

 

10. strategický rozvojový plán obce 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí postup příprav zpracování Strategického rozvojového 

plánu obce a projednalo prodloužení platnosti stávajícího dokumentu. 

Návrh na usnesení č. 312: Zastupitelstvo schvaluje prodloužení Strategického plánu 

městyse Borotín do konce roku 2023.    

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 312 bylo schváleno. 

 

11. Závěr 


